



12 December 2013

12 ديسمبر 2013

**Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal**  
**Executive Vice President &**  
**Chief Operations Officer**  
**Dubai Financial Market**  
**Dubai – United Arab Emirates**

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر  
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي- الإمارات العربية المتحدة

**Submitted Through Efsah System**

**مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني**

**Subject: Notification of Meeting of the Board of Directors Pursuant to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations**

**الموضوع : إخطار بموعد إجتماع مجلس إدارة وفقاً للمادة ١١/٣٦ من نظام الإفصاح والشفافية**

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you that the Board of Directors of Emaar Properties PJSC will convene on Tuesday 17 December 2013 at 2pm to discuss, among other matters, the conversion of the convertible bonds (issued on 20 December 2010) into shares at the request of bondholders by increasing the share capital of the company. We will provide you with a copy of the resolutions issued in this regard following the meeting.


بالإشارة إلى المادة رقم (11/36) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة إعمار العقارية (ش.م.ع) سينعقد بمشيئة الله يوم الثلاثاء الموافق 17 ديسمبر 2013 في تمام الساعة الثانية ظهراً لمناقشة عدد من المواضيع من ضمنها طلبات تحويل السندات قابلة للتحويل (التي تم إصدارها في 20 ديسمبر 2010) إلى أسهم من خلال زيادة رأس مال الشركة وسنوافيكم بصورة من القرارات الصادرة في هذا الشأن بعد انتهاء الاجتماع.

With kind regards

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،

Yours sincerely,

**Ayman Hamdy**  
**Executive Director, Legal**

  
أيمن حمدي  
المدير التنفيذي للشؤون القانونية